

<p><u>Crysler's Citizen Committee</u></p>	<p><u>Comité de citoyens de Chrysler</u></p>																
<p>Meeting held on the 11th of January 2012 At the Centre de santé de l'Estrie</p>	<p>Réunion tenue le 11 janvier 2012 Au Centre de santé de l'Estrie</p>																
<p><u>Thought of the Day:</u> We are working together in a positive way to better our community. If we have a positive approach we will be stronger and we shall succeed. We want to promote and develop a "Sense of Community".</p>	<p><u>Pensée du jour</u> Nous travaillons ensemble dans une approche positive afin d'améliorer notre communauté. Si nous maintenons une telle approche nous serons plus fort ensemble et nous saurons réussir. Nous tenons à développer « un sens de communauté »</p>																
<p><u>Presence</u></p> <table border="0"> <tr> <td>Denise Bourdeau</td> <td>Lorraine Bourdeau</td> </tr> <tr> <td>Jean Larocque</td> <td>André Lavictoire</td> </tr> <tr> <td>Elaine Lavictoire</td> <td>Martine Provost</td> </tr> <tr> <td>Mike Lapp</td> <td></td> </tr> </table>	Denise Bourdeau	Lorraine Bourdeau	Jean Larocque	André Lavictoire	Elaine Lavictoire	Martine Provost	Mike Lapp		<p><u>Présences</u></p> <table border="0"> <tr> <td>Denise Bourdeau</td> <td>Lorraine Bourdeau</td> </tr> <tr> <td>Mike Lapp</td> <td>Martine Provost</td> </tr> <tr> <td>Jean Larocque</td> <td>André Lavictoire</td> </tr> <tr> <td>Elaine Lavictoire</td> <td></td> </tr> </table>	Denise Bourdeau	Lorraine Bourdeau	Mike Lapp	Martine Provost	Jean Larocque	André Lavictoire	Elaine Lavictoire	
Denise Bourdeau	Lorraine Bourdeau																
Jean Larocque	André Lavictoire																
Elaine Lavictoire	Martine Provost																
Mike Lapp																	
Denise Bourdeau	Lorraine Bourdeau																
Mike Lapp	Martine Provost																
Jean Larocque	André Lavictoire																
Elaine Lavictoire																	
<p>Motivated absence :</p>	<p>Absence motivée :</p>																
<p><u>Minutes from the last meeting held on the 16th of November 2011</u> Moved by: Elaine Second by: Martine</p>	<p><u>Procès-verbal de la dernière réunion :</u> Le 16 novembre 2011 Proposé par : Elaine Appuyé par : Martine</p>																
<p>Added to the agenda- Financial report</p>	<p>Ajout à l'ordre du jour - Rapport financier</p>																
<p>Word from the President:</p> <ol style="list-style-type: none"> Denise informs us that Jean-Sébastien Larocque will be replacing Jean-François Pagé, he will join our group at the next meeting. Denise gave us a summary of the meeting with the group for the War of 1812. <ul style="list-style-type: none"> She suggested that we put a flame at the marker honouring John Chrysler with a military guard for the day. We would ask the army for their support. We should join the community centre for this activity in order to better coordinate the activities in the village and also the different groups. The financial committee will meet with Leigh Taggart January 12th at the municipal offices 1:30pm. The municipal posting of jobs that had "bilingualism optional" and 	<p>Mot de la présidente :</p> <ol style="list-style-type: none"> Denise nous informe que Jean-Sébastien Larocque sera le remplaçant de Jean-François Pagé, il se joindra à nous à la prochaine réunion. Denise a donné un compte-rendu de la réunion du 20 novembre 2011 avec le groupe pour la guerre de 1812. <ul style="list-style-type: none"> Elle suggère une flamme au pied de la plaque honorant John Chrysler avec une garde d'honneur de l'armée. On devrait se joindre au groupe du centre communautaire pour éventuellement coordonner nos activités au niveau du village et des différentes organisations. Il y aura une réunion du comité des finances le 12 																

<p>also the English only calendar that we received offended several residents. It was decided that our group would not send a letter but that we would let taxpayers send their own letter.</p> <ul style="list-style-type: none"> • The menu for our community supper will be an Irish stew(pork and beef) buns, green jello, with cake decorated with a shamrock, coffee, tea, juice. • The agenda of this meeting will be finished at our next meeting. <p>Follow up on the given tasks at the last meeting:</p> <p>Beautification:</p> <p>.</p> <p>Walking Path:</p> <p>Finance report:</p> <p>Historical:</p>	<p>janvier 2012 avec Leigh Taggart au bureau de la municipalité de North Stormont à 13h30.</p> <ul style="list-style-type: none"> • L'offre d'emploi de notre municipalité avec la mention bilingue optionnel offusque plusieurs résidents. Le comité a décidé de ne pas envoyé de lettre à la municipalité pour les postes qui devraient être bilingues ainsi que la production de documents bilingues. Il a été suggéré d'envoyer des lettres individuelles. • Le menu pour notre souper communautaire le 16 mars 2012 sera : un ragoût irlandais (bœuf et porc) et petits pains, jello verte, gâteau, thé, café, jus. • L'ordre du jour sera terminé lors de notre prochaine réunion.
<p>Meeting adjourned: at 8pm Proposed by Second by</p>	<p>Ajournement de la réunion à 20h Proposé par : Appuyée par :</p>
<p>Next meeting: 1st of February 2012</p>	<p>Prochaine réunion: le 1er février 2012</p>